

Miramar Hotel and Investment Company, Limited

Environmental Policy

Miramar Group values the importance of environmental protection and the impact of environment on the well-being of communities and pursues the following policy initiatives on environmental protection :

- ▶ To give due consideration to environmental issues in our corporate decision-making process and actively minimize the impact of our business operations on the environment.
- ▶ To continue to improve our environmental performance and comply with applicable environmental laws and standards.
- ▶ To reduce energy consumption and improve energy efficiency, conserve resources, use renewable or recyclable materials, minimize the use of paper and dispose of waste in an environmentally responsible manner.
- ▶ To consider environmentally-friendly designs, materials and construction approach and explore green alternatives for our projects.
- ▶ To raise staff awareness of environmental issues through education and training and enlist their support in improving our performance.

美麗華酒店企業有限公司

環保政策

美麗華集團重視環境保護與其對社會福祉的影響，故致力於執行下列環保政策：

- ▶ 在公司決策過程中充分考慮環境因素，並盡量減少業務營運對環境之負面影響
- ▶ 持續提升集團之環保表現，並遵守適用之環保法例及標準
- ▶ 節約能源及改善能源效益、珍惜資源、使用可再生或可循環再造之物料、減少用紙，並以環保及負責任之方式處理廢物
- ▶ 各發展項目考慮採用環保設計、物料及建造方案，並研究應用更環保之設施
- ▶ 透過教育及培訓提高僱員之環保意識，爭取僱員支持以提升集團之環保表現